
ESBORRANY DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL 
CONSELL DE LA VILA D’ARGENTONA CELEBRADA EL DIA 2 DE DESEMBRE DE 
2014 A LA SALA D’ACTES DE L’AJUNTAMENT . 

 
Assistents:  
President: Joan Puyo i Gatius 
 
Regidor encarregat de l’àmbit de participació ciutadana:  

- Sr. Salvador Casas i Burgués 
  
Representant d’entitats esportives:  
 

- Sr. Ricardo Fernández Vidal, en representació del Club Petanca Cros. 
 
Representant d’entitats cíviques: 

 
- Sr. Lluís Mas Esquerra, en representació de Natura 

 
Representant d’entitats d’activitats econòmiques: 

 
- Sra. Lia Ximenes Ros, en representació d’Argentona es mou (s’incorpora 

a les 20,40 h) 
 
Persones inscrites al Registre Ciutadà: 

 
- Sra. Rosa Masó Nogueras 
- Sra. Assumpta Boba Caballé 
- Sra. Josefa Sánchez Crus (s’incorpora a les 20,30 h) 
- Sr.Joan Culubret i Missé  
- Sr. Joaquim Julvé Mas 

 
Regidors de cada grup municipal a proposta del portaveu del grup: 

 
- Sr. Salvador Calafell, en qualitat de representant del grup municipal 

l’Entesa per Argentona 
 
Excusen la seva assistència: 
 
 
Assisteix també, amb veu i sense vot, el tècnic de Participació Ciutadana, Sr. 
Sergi Fernández Maraver 
 
Actua com a Secretària delegada la Sra. Carme Ruano de la Torre. 
 
Existint el quòrum de constitució que estableix l’article 89 del Reglament 
Orgànic Municipal, a les 20 hores i 15 minuts del vespre, el president obre la 
sessió d’acord amb l’ordre del dia establert. 
 
 
 



Aprovació acta anterior 
 
En Vador Casas comenta que a l’apartat “Enquesta de mobilitat” es va dir que 
es faria una proposta i s’enviaria als representants per consensuar. També 
l’Assumpta Boba diu que no queda prou clar el tema contenidors, si 
s’integrarien a l’espai de la Font Picant. 
Fetes aquestes esmenes s’aprova l’acta. 
 
Reglament funcionament intern Consell de la Vila 
 
En Vador Casas passa la paraula a  en Sergi Fernández qui explica el document 
que presenta. Sobre l’apartat 1: renovació Consell de la Vila, en aquesta 
ocasió coincideix amb el canvi de mandat del Consistori però si es manté cada 
tres anys no coincidirà amb eleccions municipals. Pel que fa al segon paràgraf 
del mateix punt s’obre un intens debat sobre si poden repetir les mateixes 
persones que en el cas de les entitats dependria del Consell sectorial i en 
Vador proposa que no puguin repetir tandes consecutives sinó alternes. 
En Lluís Mas creu que ha de ser l’entitat qui decideixi el representant. 
Intens debat sobre aquest tema. Distingir entre qui ve a títol individual o en 
representació de l’entitat, tot i ser la mateixa persona, que sigui per un 
màxim de 2 mandats. 
En Joan Puyo advoca per l’esperit de renovació, que no sigui sempre la 
mateixa persona, però amb un punt de flexibilitat. 
La Rosa Masó demana si els representants de les entitats informen a les seves 
entitats del que es parla. 
En Lluís Mas explica la seva experiència com a representant d’entitat i també 
de la renovació política que suposadament no ha d’existir sense eleccions. 
En Sergi Fernández aglutina els acords: a títol individual no repetir i en el cas 
de les entitats que siguin un màxim de 2 mandats. En Vador Casas comenta 
que es farà una proposta per consensuar tot el que s’ha dit sobre aquest punt 
tractat. 
Pel que fa al punt 2 de la proposta, en Sergi Fernández continua explicant-la. 
En Vador Casas amplia l’explicació aclarint alguns punts, sobretot el que ja 
s’ha parlat de les substitucions de les entitats. 
Es parla de crear un grup de wassap per comunicar les convocatòries i que la 
informació arribi a tothom. S’obre un intens debat en què tothom vol dir la 
seva sobre la millor manera de comunicar-se: correu electrònic, google grups, 
wassap,... En Sergi Fernández parla sobre el nou web en el sentit que encara 
s’ha de bolcar més informació. Per acabar amb aquest punt en Vador Casas 
sintetitza sobre el màxim d’absències: 4 en el cas de la Comissió Permanent i 
2 pel Plenari, si tothom hi està d’acord.  
A l’apartat 3 del document relatiu al quòrum en Vador Casas explica el que 
diu el ROM quan parla de la Comissió Permanent del Consell de la Vila i 
comenta que per coherència s’hauria de modificar per “majoria de membres 
amb dret a vot”. 
En Sergi Fernández acaba d’explicar la proposta presentada amb la resta de 
punts i s’acorda refer el document afegint tot el que s’ha parlat. 
En Vador Casas recorda el que ja es va dir en un Consell de la Vila anterior en 
el sentit de dotar d’un reglament d’ús intern, i es proposarà debatre-ho en el 
proper Consell que es celebri. 



Pla d’actuacions participació 2015 
 
En Sergi Fernández presenta el document on consten les possibles actuacions. 
En Vador Casas comenta que si a algú se li acudeix alguna més s’incorporarà. 
 
Elaborar Ordre del dia Plenari Consell de la Vila 
 
En Vador Casas fa la proposta: 

Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
Presentació memòria 2014 
Pla d’actuacions 2015 
Proposta de reglament intern 
Renovació del Consell de la Vila 
Altres assumptes d’interès 
Precs i preguntes 
 

No sorgeix cap debat a la proposta 
 
Altres assumptes d’interès 
 
En Vador Casas comenta que la diagnosi sobre la mobilitat no està acabada 
però que al gener es podria fer la presentació de la diagnosi perquè ja estarà 
feta. 
 
Precs i preguntes 
 
No se’n formulà cap. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, es tanca la sessió per ordre del Sr. 
President essent les 22 h. en lloc i data a dalt indicats, de tot el que com a 
Secretària delegada certifico. 
 
El  president      La secretària delegada 
 
 
 
 
Joan Puyo Gatius     Carme Ruano de la Torre 
 


